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Motie 

 

Onderwerp: verkeersborden van bamboe 

 

De gemeenteraad van Nissewaard, in vergadering bijeen op 6 maart 2019,  

 

Constaterende dat: 

- steeds meer gemeenten in Nederland aluminium verkeersborden vervangen voor 

exemplaren van bamboe; 

- inmiddels tientallen gemeenten zijn overgestapt op borden van bamboe, waaronder 

de gemeenten Amstelveen, Amsterdam, Bloemendaal, Coevorden, Dordrecht,  

IJmuiden, Rijswijk, Rotterdam, Utrecht en Voorschoten. 

Overwegende dat: 

- bamboe volledig klimaatneutraal is en 400 kilogram CO2 absorbeert per kubieke 

meter; 

- bamboeborden robuuster zijn dan de aluminium variant; 

- een bamboebord 25 jaar mee kan gaan; 

- bamboeborden voorlopig 30 procent duurder in prijs zijn, maar daar tegenover een 

langere levensduur staat; 

- bamboeborden volledig recyclebaar zijn.  

 

Verzoekt het college: 

- de mogelijkheid te onderzoek om aluminium borden bij vervanging of 

nieuwplaatsingen te vervangen door exemplaren van bamboe; 

- resultaten van dit onderzoek te presenteren aan de raad voor de zomer van 2019. 

 

En gaan over tot de orde van de dag. 

 

Fractie Nissewaard Lokaal 

 

 

Chris Hottentot 


